
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-03-10, § 8 

 

 Tid: 10 mars 2009 kl 16.30 – 17.10 

   

 Plats: Drätselnämndens sessionssal, Stadshuset 

   

 Justerat: 23 mars 2009 

  

 

Ulla Hamilton Jan Valeskog 

  

 

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (m), ordförande  

Jan Valeskog (s) vice ordförande  

 

Berthold Gustavsson (m)  

Anna Johansson (m)  

Annika Davidsson (m)  

Inge-Britt Lundin (fp)  

Anders Broberg (kd)  

Annika Ödebrink (s)  

Jimmy Lindgren (s)  

Mats Lindqvist (mp)  

Kajsa Stenfelt (v)  

 
Ersättare: 

 Lars Bengtson (m) tjänstgörande 

Bo Arkelsten (m)  

Christoffer Kuckowski (m)   

Inga-Lill Larsson (m)  

Lars Randerz (s)  

Milly Namiro Darlsson (s)  

Jonas Larsson (s)  

Hampus Rubaszkin (mp)  

 
Tjänstemän: 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Fredrik Alfredsson, Louise Bill, Birgitta Björk, Ted 

Ell, Lars Jolerus, Erica Lawesson, Ulla Ritzén, Anette Scheibe och Marita Söderqvist 

samt borgarrådssekreteraren Katarina Larsson och biträdande borgarrådssekreteraren 

Magnus Thulin från roteln. 
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Cykelfält på Kungsholmsgatan. Genomförandebeslut 

Dnr T2009-313-00297 

Protokollsutdrag 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutade enligt kontorets förslag: 

 

1. Trafik- och renhållningsnämnden ger kontoret i uppdrag att anlägga cykelfält på 

 Kungsholmsgatan enligt kontorets utlåtande. 

 

Ärendets handling   

Trafikkontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 4 februari 2009. 

Skrivelse från Bengt Schött inkommen den 26 februari 2009. 

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden ställde sig bakom kontorets förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Ledamoten Kajsa Stenfelt (v) enligt följande: 

 

Det är glädjande att cykeltrafiken ökar kraftigt i Stockholm. Då det visar sig att även 

cykling vintertid ökat med över 100% de senaste fyra åren, är det viktigt att staden ser 

till att snöröjningen fungerar tillfredsställande på cykelbanor - även utanför 

innerstaden. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


